
SCHRIFTELIJKE VRAAG
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van DIRK DE KORT
datum: 16 november 2018

aan BEN WEYTS
VLAAMS MINISTER VAN MOBILITEIT, OPENBARE WERKEN, VLAAMSE RAND, TOERISME EN DIERENWELZIJN

A12 Boom  -  Snelheidsbeperking (2)

Op mijn schriftelijke vraag nr. 26 van 4 oktober 2018 over de snelheidsbeperking op de 
A12 ter hoogte van Boom antwoordde de minister het volgende: “De A12 heeft in Boom 
het statuut van autosnelweg met een bijhorend snelheidsregime van 120 km/u. Het 
Agentschap Wegen en Verkeer heeft momenteel geen plannen om de toegelaten snelheid 
hier te verlagen.”

Op schriftelijke vraag nr. 1039 van 29 april 2018 van collega Pira antwoordde de minister 
echter het volgende: “In het kader van de studie rond de verkeerscomputer (VLCC) 
wordt onderzocht of het opportuun is om de snelheid op de A12 en N177 te verlagen 
teneinde de verkeersveiligheid en de doorstroming te verbeteren. Op basis van deze 
studie zal AWV verder met de betrokken gemeenten overleggen.”

1. Wat is de stand van zaken van de studie rond de verkeerscomputer? 

2. Is het al duidelijk of het opportuun is om de snelheid op de A12 en N177 te 
verlagen? Wordt ook de luchtkwaliteit hierbij in rekening gebracht?

3. Is er al overleg geweest tussen het Agentschap Wegen en Verkeer en de betrokken 
gemeenten?



BEN WEYTS
VLAAMS MINISTER VAN MOBILITEIT, OPENBARE WERKEN, VLAAMSE RAND, TOERISME EN DIERENWELZIJN

ANTWOORD 
op vraag nr. 121 van 16 november 2018
van DIRK DE KORT

Binnen het tijdsbestek voor beantwoording van deze schriftelijke vraag kon geen volledig 
overzicht worden aangeleverd. De gevraagde gegevens worden u zo snel mogelijk 
bezorgd.


